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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 814 din data de 17.11.2023, în conformitate cu prevederile art. art. 134, 
alin. 1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 13 consilieri locali. Absentează următorii 
consilieri locali: Corbu Luminița – Claudia, Drăgușanu Octav – Anton, Matei Gabriel, 
Murariu George – Bogdan, Mateiciuc Silviu – Nicolae și Dulgheriu Maria și dl primar. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
extraordinară, astăzi 17 noiembrie 2023. Ați primit materialele de ședință. 
  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:   
 1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2023  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           2.  Proiect de hotărâre privind majorarea prețului contractului de achiziție publică 

având ca obiect proiectarea și execuția de lucrări pentru obiectivul de investiție 
REABILITARE, EXTINDERE și MODERNIZARE SISTEM DE ILUMINAT PUBLIC DIN 

MUNICIPIUL FĂLTICENI și aprobarea devizului general actualizat al proiectului - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Ordinea de zi,în totalitate, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 13 voturi 
„pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023  - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Deja noi  am aprobat pentru 
creditele interne o sumă de 2.532.250 lei, pentru finanțarea obiectivelor de investiții prin 
creditul acordat de Banca Comercială Română în anul 2020. Toată lista de investiții a 
fost aprobată prin hotărârea de consiliu local nr. 105/ 06 iulie 2020. Pentru a asigura 
plata cheltuielilor neeligibile și cofinanțărilor  aferente proiectelor cu finanțare europeană 
aflate în derulare avem termen anul 2023. S-au făcut demersuri pentru a finaliza și 
contracta o finanțare nerambursabilă la o unitate bancară. Având în vedere cele 
prezentate, vă rog să analizați și să aprobați acest proiect privind rectificarea bugetului 
local. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, Sandu Ioan – Sergiu – membru comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 12 voturi „pentru”. Dl. 
cons. local, prof. Pintilii Marius – Claudiu nu și-a exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind majorarea prețului contractului de achiziție publică având ca obiect proiectarea și 

execuția de lucrări pentru obiectivul de investiție REABILITARE, EXTINDERE și 
MODERNIZARE SISTEM DE ILUMINAT PUBLIC DIN MUNICIPIUL FĂLTICENI și aprobarea 

devizului general actualizat al proiectului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Îl rog pe domnul director Rusu 
Silviu să prezinte proiectul deoarece el a întocmit documentația și se ocupă de acest 
proiect. 
   D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: Bună ziua. După cum știți, 
Municipiul Fălticeni a avut în implementare proiectul  de reabilitare, extindere și 
modernizare sistem de iluminat public. O asociere între  societatea ELECTRO - AXA și 
ELBI.  Lucrările au început să se desfășoare în anul 2022, pe partea de proiectare și 
execuție. Conform O.U.G nr.  64/2022 cei care execută lucrările aveau dreptul să ceară 
o rezervă de implementare a acestui proiect. Au făcut solicitarea către noi, le-am cerut 
anumite documente, pe care trebuiau să le depună pentru a întocmi nota de 
fundamentare a creșterii contractului. Le-au depus, am încheiat un act adițional cu ei, în 
valoare de 2 ,3 milioane  lei, conform formulei date de ordonanța de urgență. Pentru a 
le putea plăti acești bani, la trimestru apar indici de actualizare pentru materialele 
folosite. Acești indici sunt folosiți în formula de calcul. În urma calculării s-a ajuns la 2,3 
milioane la valoare de 1,147.000lei, conform indicelor și a formulei. Solicităm acum 
aprobarea creșterii contractului de execuție lucrări pentru realizarea acestui proiect. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Mulțumim! Supun aprobării 
dumneavoastră și acest proiect. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, Sandu Ioan – Sergiu –membru comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia 
pentru administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Am și eu o întrebare. Creștere de 
aproape 10 milioane de lei? 
 D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: Nu 10 milioane. Aceea este 
valoarea finală a contractului de execuție lucrări, în urma actualizării rezervei de 
implementare. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Banii aceștia sunt neeligibili, să 
înțeleg. 



 D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: Încercăm să-i recuperăm de la 
fondurile europene, din ”diverse și neprevăzute”. Dar, întâi trebuie să îi plătim noi pentru 
a putea să fie recuperați. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Asta înseamnă că creștem de la 
2% cât aveam. 
 D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: 9 milioane și ceva la execuție lucrări 
cu proiectare, cu rezerva de implementare ajunge la 10 milioane și ceva. E valoarea 
trecută acolo. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Adică cheltuieli neeligibile 10 %? 
 D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: Nu. Încercăm să le recuperăm din 
”diverse și neprevăzute”. Nu sunt neeligibile. Ordonanța spune că sunt eligibile. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Momentan sunt neeligibile. 
 D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: Momentan suportăm din bugetul 
nostru. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Cetățeanul o să mă întrebe de ce 
am aprobat? 
 D-nul director executiv, ing. Rusu Silviu: Se știe că au crescut prețurile. 
Ordonanța este dată pe creșterea prețurilor. Conform calculelor a ieșit 2,3 milioane. Iar 
indicii au scăzut și au ajuns la 1,147 fără TVA. 
 D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Mulțumesc. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
13 voturi „pentru”.   
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius - Claudiu – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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